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Plan van aanpak aanvullend testbeleid medewerkers

slachthuizen

Geachte voorzitter,

Op 29 mei jl. informeerde ik u per brief, met kenmerk 1697243-205847-PG, over

de situatie met betrekking tot COVID-besmettingen in vleesverwerkende bedrijven
in Nederland en verzocht ik u om zoveel mogelijk tot een eenduidige aanpak te

komen ten aanzien van de vileesverwerkende industrie.

In deze brief heb ik u ook geinformeerd over mijn verzoek aan de directeuren

Publieke Gezondheid bij de GGD-en om een plan van aanpak te formuleren voor

aanvullend testbeleid bij alle slachthuizen. De afgelopen weken ben ik met de

GGD-en in gesprek geweest over de wijze waarop zij het verzoek kunnen uitvoe-

ren, in de context van de zware werkbelasting bij de GGD-en en de omvang van

de opdracht. Ik heb daar grote waardering voor.

Op basis van deze gesprekken heb ik de Tweede Kamer op 3 juni gemeld wat de

contouren zijn van de gewenste aanpak van de GGD-en:

Ik heb de GGD-en verzocht om een plan van aanpak op te stellen voor het

testen van zowel de medewerkers van de slachthuizen als medewerkers

die inspectie-en keuringswerkzaamheden uitvoeren. Belangrijke aan-

dachtspunten voor de testen zijn de specifieke productieomstandigheden

(zoals koelcellen) en werk, woon en vervoersomstandigheden van de

werknemers. Omdat het gaat om een grote beroepsgroep van bijna
25.000 personen, is de aanpak risicogericht en gefaseerd.
Per regio zullen de slachthuizen steekproefsgewijs worden getest.

Vanzelfsprekend zijn ervaringen van inmiddels geteste bedrijven en

signalen van ISZW, NVWA en het bedrijf zelf belangrijke input voor de

opzet en omvang van de steekproef. Bij positieve testresultaten wordt

bron-en contactonderzoek ingezet.

De GGD-en hebben mij gemeld dat zij zich inmiddels tot u hebben gericht om met

u te overleggen hoe het verzoek kan worden uitgevoerd. Dit vanwege uw

bestuurlijke verantwoordelijkheid in het kader van de bestrijding van het corona

virus. Daarbij denk ik ook aan uw verantwoordelijkheid ten aanzien van de

codrdinatie en afstemming voor het nemen van beheersmaatregelen.

Ministerie van Volksgezondheid,

Directie Publieke Gezondheid

Bezoekadres

Parnassusplein 5

2511 VX Den Haag
T 070 340 79 11

F 070 340 78 34

www.rijksoverheid.nl

Inlichtingen bij

Directie Publieke Gezondheid

EE

Kenmerk

1700728-206535-PG

Uw brief

Bijlage(n)

Correspondentie uitsluitend

richten aan het retouradres

met vermelding van de

datum en het kenmerk van

deze brief.

Pagina 1 van 2

9938



Directie Publieke Gezondheid

Hierbij wil ik u verzoeken om gezamenlijk met de GGD-en het bedoelde plan van

aanpak voor testbeleid ten aanzien van slachterijen op te stellen en uit te voeren.
REITER

Daarbij vraag ik uw bijzondere aandacht voor de consequenties van bron- en 1700728-206535-PG

contactonderzoek in relatie tot de beschikbare capaciteit. Ook van belang is

sluitend bron- en contactonderzoek in internationaal perspectief.

Daarnaast is het goed de eventuele beheersmaatregelen die ten gevolge van dit

anderzoek door u noodzakelijk worden gevonden te benoemen. Ik denk daarbij

bijvoorbeeld aan het opleggen van een quarantainemaatregel, het opleggen van

een gebiedsverbod of het opleggen van een arbeidsverbod. Het is ook zeer van

belang dat bedrijven in deze sector, inclusief de uitzendbureaus, hun eigen

verantwoordelijkheid nemen voor het naleven van de RIVM-richtlijnen en het

kunnen overleggen van een actuele en sluitende medewerkers administratie. Ik

zou het toejuichen als u in het plan aandacht geeft aan de manier waarop

gezamenlijk met Rijksinspecties en gemeenten regionaal zal worden

samengewerkt (bijvoorbeeld via vliegende brigades).

Ik vraag u om dit plan op zeer korte termijn op te stellen en te starten met de

uitvoering. Graag bespreek ik dit plan met u in het Veiligheidsberaad van as

maandag. Ook kunnen we dan ingaan op de verschillende rollen en

verantwoordelijkheden van betrokken partijen zoals de GGD-en en de

Veiligheidsregio’s.

Verder heb ik begrepen dat een aantal directeuren van de meest betrokken

veiligheidsregio’s een begin heeft gemaakt met het codrdineren van de aanpak in

het kader van outbreak management, zoals verzocht in mijn brief van 29 mei jl.
Wellicht kunt u ook dit nader toelichten.

Mocht u nadere vragen hebben, neemt u dan vooral contact op met het ministerie

van VWS (| o6 JEEEE- Dat kan

eventueel ook via uw vertegenwoordiger van de Veiligheidsregio’s (EEF
CEEE EEE
Hoogachtend,

de minister van Volksgezondhefd,

Welzijn en Sport,

Hugo de Jonge
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